
Waarom moet de bouwsector 

overstappen op industrieel 

bouwen?
• Alleen met standaardisatie kan de 

bouwsector de huidige vraag aan. 
• Industrieel bouwen scheelt in 

kosten.
• Industrieel bouwen leidt tot hogere 

kwaliteit en duurzaamheid.

Waardoor komt industrieel bouwen 

nog te weinig van de grond?

• Hiervoor is veel voorraad nodig en 
dat kost veel geld.

• Als je wil industrialiseren, moet je 
volledig eigenaar zijn van één 
concept.

Wat is de oplossing?
• Co-makership met volledige 

transparantie en vertrouwen
• Nieuwe businessmodellen, leer van 

IKEA
• Van aanbesteden naar inkopen en  

afnemen
• Van projectmatig naar procesmatig 

produceren
• Een standaard maatvoering voor elk 

bouwdeel, afgestemd op de 
logistieke mogelijkheden. Zo hoeft 
een ontwerper alleen de delen 
samen te voegen.

• Redeneer vanuit logistiek in plaats 
vanuit je eigen productieproces

Wat maakt het lastig?

• Architecten en bouwers vragen vaak 
een afwijkende maatvoering. Dat 
maakt de productie duurder.

• Investeringsbeslissingen worden 
gemaakt op basis van 15 jaar in 
plaats van 30 of 50 jaar.
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